

PROTOKOLL STYRELSEMÖTE YTTERÅ HEMBYGDSFÖRENING

Tid och plats: 4 oktober 2021 kl 18:30, Mus-Olles museum, Ytterån

Närvarande: Johan Månsson (ordförande och sekreterare), Sara Eriksson, Erika Nellis, Gith Andersson, Gunilla Sjögren.

1. Ekonomi m.m.

Vi går kort igenom balans- och resultaträkning som Mats har mejlat.

2. Föregående mötes protokoll

Bygdemedel: Erika kollar på detta inklusive om det kan användas till att anlägga en lekplats.

Synpunkter från de anställda: Ta bort instagramkontot (Johan försöker ordna med det). Bra om fler av de anställda har koll på inköp till kaféet.

Vårda Artur Magnussons grav: Johan har kontaktat Svenska kyrkan som skulle höra av sig angående om gravstenen finns kvar, men inte har gjort det.

Erika kommer ringa om busskurerna igen. Har inte kunnat göra det pga tekniska problem.

Blomlådor: Eventuellt ska vi nästa år ha blommor endast i ”brunnarna”. Ett förslag är att vi kan kolla om mackpersonalen kan vattna de blommor som är vid macken (men föreningen planterar blommorna). Blommorna som står i byn nu: Gith har kontaktat Irene med frågan om hon kan ansvara för att plocka bort blommorna. Gith hör av sig när hon får svar.

Valberedning: Johan, Sara och Erika kliver troligen av styrelsen vid nästa årsmöte. Alla i styrelsen ska till nästa möte fråga personer som kan vara med i valberedning och skriva i gruppen om vem man kontaktat. Om vi inte har valberedning vid nästa möte får styrelsen agera valberedning. I anslutning till detta informerar Johan om Zoom-möte med kommunen och Heimbygda angående eventuella lösningar på det bristande engagemanget i byn. De som vill i styrelsen kan ansluta. En fråga som gärna kan tas upp på mötet är huruvida föreningen kan få bidrag till projektanställning/styrelseledamöter.

Larmrutin: Av säkerhetsskäl redovisas inte detaljer i denna del. Sara kontaktar Mats med våra frågor och vi tar upp frågan på nästa möte.

Tältet: Ingen har kontaktat Mats i enlighet med föregående protokoll. Vi beslutar att inte göra något med tältet innan julmarknaden och antagligen inte heller efter det beställa delar för att återställa tältet.

Julmarknad: fem utställare har anmält intresse: tunnbröd, schnitzel, tovade saker, fårskinn. Gith kollar med Eva om det finns en lista på tidigare utställare och bjuder i så fall in dem. Giths lista på vad som brukar göras:

- marschaller från Sjöviksvägen
- vid E14: promenadpratare, 2 marschaller
- ljusslingor på gärdesgården och i paviljongen
- vedkorgar utplacerade
- minst två parkeringsvakter
- julmusik på skiva eller liknande. Troligen finns högtalare
- kaféet öppet med varmkorv, stått utanför AP-stugan och sålt

–fika till salu inne i kaféet: skinkstut m.m.

–godispåsar från tomten till barnen

–Utställarbord brukar finnas i muséet, paviljongen, lusthuset, AP-stugan, utomhus.

Två bord ute och två inne bokade. Annonserna kan delas i fler grupper på Facebook. Erika ordnar det.

Gith kollar hur många bord som finns och hur vi ska ställa dem. Gunilla har förslag på tomte. Sara kollar med Mats och Ingegerd respektive Helen och Christer. Gunilla kollar med sin son. Oklart vem som kollar med Håkan Olsson. Johan kollar med Christian och Linda.

Erika fixar jultipsrunda. Om någon har förslag på fler barnaktiviteter: kontakta Erika.

Gith har lista för att förbereda inköp.

Nästa styrelsemöte blir den **8 november kl 18**, alltså efter sista anmälningsdag till julmarknaden. Vi börjar mötet med att packa ihop utställningen i AP-stugan om det inte redan är gjort.

Övrigt om utställningen i AP-stugan: Vi ska söka efter ägare till sakerna på Facebook/hemsidan. Sara kontaktar Mats om att lägga upp info om detta på hemsidan, att den som vill ha tillbaka saker kan höra av sig. Möblerna kan stå kvar. Vi kan ställa lådorna i lillstugan/friggeboden eller på AP-stugans andra våning tills vidare. Gith och Gunilla börjar packa ihop sakerna någon dag, sen antagligen fortsättning vid styrelsemöte om det behövs. Alla tar med emballage till styrelsemötet. Sara fixar lådor.

Gunilla kollar upp annonsering i Upptäcktsresan m.m. enligt föregående protokoll.

Trädfällning: gårdesgården har börjat byggas, så Patrik kan inte fälla träd.

Stugflyttning: fortfarande inga offerter.

Flytta in ved i AP-stugan – samtidigt som vi packar ihop utställningen.

Inventering av butik: görs i samband med styrelsemötet i december, om inte förr.

Sakletartävling: Gith fixar.

ABF: befintligt samarbete enligt avtal, samarbetspartner. Det finns också en högre samarbetsnivå. Gunilla och Gith är kanske intresserade av att gå kurs, cirkelledare, kanske även Erika. Vi nöjer oss med att vara på den samarbetsnivå vi är på i nuläget.

3. Justerare: Gith

4. Snöröjning

Johan kontaktar Marcus Carlsson angående snöröjning (även inför julmarknad) eftersom Vaplans transport inte kommer sköta snöröjningen framöver.

5. Övriga frågor

Info från Gith: 25 glassar har tinat bort. Den som vill kan köpa Smajl som står i kylen. Den håller inte till julmarknaden.

6. Mötet avslutas.

Vid protokollet

Protokollet justeras

Johan Månsson

Gith Andersson